

## Lavendale Farm General Information

Lavendale Farmstay and Cottages is 64 hectares of gently sloping land on the banks of the Avon River, 14 kilometres south of the historical town of York. Only 1.5 hours from Perth we are **strategically located about halfway between The Pinnacles in the north and Wave Rock in the South**. They offer self-contained accommodation in one, two and three bedroom cottages, plus an elegant bed and breakfast room in the farmhouse.

约克拉文代尔农场民宿及小屋酒店坐落于Avon河岸，占地64公顷。朝北14公里是历史名镇约克郡，离珀斯只有1.5小时车程。我们具体是在Pinnacles以南和Wave Rock以北的中间位置。我们提供一、二和三居室客房和一间包早餐的农场屋。

There are seven self-contained one, two and three bedroom cottages. The cottages sleep up to two, five, six or eight people, or combining two of them, 14 people. They have different themes and are furnished to suit that theme.

我们有7间一、二和三居室。可供2人，5人，6人或8人，或者把2房并1房。这样可住14人。每间房都有不同的主题以及配套家具

The gardens have been developed to suit each style as well. Each cottage has a well set up kitchen and private outdoor area with barbecue. Cots are available if requested in the family size cottages. Ask about the meal packs for breakfast, lunch and dinner. The Bed and Breakfast room in the residence has a full en suite bathroom and private access from the veranda.

每个花园都是按照不同的主题建造的。每个小屋都配有设施齐全的厨房和户外烧烤区域。若你想要了解能容纳一个家庭大小的小屋的价格，请咨询我们。包早餐的农场屋有一间带浴室的房间并有一条去往阳台的私人通道

Enjoy long walks along the river or pat the animals. We have horses, ponies, donkeys, alpacas, cows, some pet sheep and pigs and even an ostrich. Please help us at feed time in the afternoons and then collect some eggs from the hens and ducks. Simply relax and enjoy the beautiful countryside and maybe learn a little about farm life.

你可以沿着河岸散步或亲近小动物们。我们有成年的马，小马，羊驼，驴，小牛，一些小羊，还有猪，我们甚至还有一只鸵鸟。请在下午喂食的时候帮助我们，这样你可以把一些新鲜鸡蛋和鸭蛋带回家。在这里你可以尽情的放松自己，享受到澳大利亚的田园风光，于此同时还能了解更多关于家禽的知识。